



## Protokoll 2022:06

### Plats

P008, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund

### Tid

Klockan 17:15-18:37

### Närvarande:

#### Beslutande ledamöter

Vendela Lindholm	Ordförande
Kristina Martens	Vice ordförande
Maja Konforta	Sekreterare
Alexandra Schad	Pr- och informationsansvarig
Arwin Naderi (via Zoom)	Ordförande trivselutskottet
Veronika Kathi	Ordförande jämlikhetsutskottet
Hugo Härmark	Ordförande nätverksutskottet

### § Ärende:

#### 1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 17:20.

#### 2. Mötets beslutsmässighet

Mötet är beslutsmässigt.

#### 3. Adjungeringar

Inga närvarande behöver adjungeras.

#### 4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

**att** utse Hugo Härmark till justeringsperson jämte ordförande Vendela Lindholm.

#### 5. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs med ändringen att punkt 15 "Studentenkät" läggs till.

Därefter beslutar styrelsen

**att** godkänna dagordningen.



## **6. Fastställande av föregående protokoll**

Styrelsen beslutar

**att** protokollet 2022:05 förs till handlingarna.

## **7. Ordförande informerar**

Vendela informerar om att verksamhetsberättelsen ska skickas ut med kallelsen till stormötet. Hon vill att ordföranden för de olika utskotten ska skicka in texter om höstterminens och vårterminens aktiviteter samt antalet medlemmar i utskotten. Detta är brådskande.

Stormötet är den 10 maj kl. 17.00 i sal M125. Kallelsen kommer skickas ut den 26 april. Affischer kommer sättas upp i P-huset, M-huset och O-huset. Vendela kommer göra en presentation med dagordningen för stormötet. Alla utskott kommer ha en egen slide i presentationen. Vendela vill att utkottsordföranden ska skriva några punkter på sina slides. Detta ska vara ifyllt tills den 8 maj.

Hugo och Maja tar på sig att vara fika-ansvariga under stormötet. Vendela har varit i kontakt med Anaïs Le Pluart och Daniela Doleneć från Samhällsvetarkåren. Anaïs och Daniela kommer vara mötesordförande respektive mötessekreterare under stormötet.

## **8. Vice ordförande informerar**

Kicki har inte haft fika med LP än. Men hon planerar att ha en fika vecka 18, antingen 4 maj eller 6 maj. Kicki kommer höra av sig i chatten angående vilket datum det blir. Vendela påpekar att vi kan marknadsföra stormötet då samt sälja sångböcker.

Kicki funderar på att anordna en kick-out antingen den 6, 7 eller 13 maj. Hon kommer lägga upp en omröstning om detta i chatten.

## **9. Psykologförbundets studentförening i Lund informerar**

Ingen representant närvarar.

## **10. Studentrepresentant i ledningsgruppen informerar**

Ingen representant närvarar.

## **11. Studentrepresentant i institutionsstyrelsen informerar**

Ingen representant närvarar.

## 12. Arbetsgruppen för merch informerar

Vendela informerar om arbetsgruppen fick avslag på sin ansökan om projektstöd från Samhällsvetarkåren. Nu ska arbetsgruppen söka projektstöd från SESUS. Arbetsgruppen har lagt fram två prisförslag där det ingår delvis olika produkter i de olika förslagen. Förslag 1 skulle kosta 21 180kr inklusive moms. Förslag 2 skulle kosta 16 466kr inklusive moms. Vendela menar att styrelsen kan diskutera de olika prisförslagen och rösta om dem. Arbetsgruppen har sedan tidigare blivit beviljade 8 000kr från styrelsen. Marius har informerat Vendela om att det finns möjlighet att budgetera ytterligare 9 000kr utöver de 8 000kr för att finansiera det billigare förslaget. Styrelsen hade om detta förslag röstades igenom kunnat finansiera merchen själva. Ett alternativ till att styrelsen skulle finansiera det billigare förslaget själva är att styrelsen röstar för att ge arbetsgruppen 9 000kr, och om merchgruppen får projektstöd beviljat från SESUS så kan det dyrare förslaget genomföras. Ytterligare ett alternativ är att styrelsen röstar för att ge arbetsgruppen 14 000kr till utöver de 8 000kr de redan fått beviljat från styrelsen. Då kan det dyrare förslaget genomföras helt finansierat av styrelsen. Styrelsen diskuterar förslagen, vilket överskott styrelsen har samt hur överskottet ska förvaltas.

Marius har skrivit till Vendela att det predicerade överskottet för detta året när man räknar in utgiften för högtalaren som ska köpas in är ca 18 420kr.

Förslagen som ska röstas om är förslaget att budgetera 9 000kr till merchgruppen. Det andra förslaget är att budgetera totalt 14 000kr till arbetsgruppen för merch.

Styrelsen röstar om att ge arbetsgruppen för merch 9 000kr.  
Styrelsen beslutar

**att** budgetera 9 000kr till arbetsgruppen för merch.

Styrelsen röstar om att ge arbetsgruppen för merch totalt 14 000kr.  
Styrelsen beslutar

**att** budgetera ytterligare 5 000kr (totalt 14 000kr) till arbetsgruppen för merch utifall att SESUS inte beviljar arbetsgruppens ansökan om projektstöd.

## 13. Ekonomiansvarig informerar

Marius närvarar inte på mötet.



## 14. Rapporter från utskotten

### a. Jämlikhetsutskottet

Veronika berättar att utskottets första möte var lyckat. En del projekt har satts i rullning men det är oklart om något kommer hinna ske innan terminen är slut.

Veronika har fått ett mejl från Socionomsektionens jämlikhetsutskott. Vecka 19 har de en temavecka om psykisk ohälsa. Den 10 maj kommer socionomstudenterna dela ut flygblad om vad de som program kan erbjuda folk som mår dåligt. De undrar om psykologprogrammet vill delta på detta och t.ex marknadsföra psykoterapimottagningen. Veronika ska höra av sig till Catharina Strid som är ansvarig för psykoterapimottagningen för att undersöka om mottagningen vill marknadsföras vid detta tillfälle.

### b. Nätverksutskottet

Hugo informerar om att han ska försöka ordna ett möte där T6 och T5 kan ha någon typ av utbyte av praktikerfarenheter.

### c. Trivselutskottet

Arwin informerar att utskottet haft en spelkväll. På torsdag är det pub på SSK kl. 19.00. Arwin försöker fixa så utskottet kan hyra en sporthall.

Den gamla högtalaren kommer läggas ut på Facebook Marketplace eftersom ingen av de andra studentföreningarna har visat något intresse för att ta emot högtalaren.

### d. Utbildningsutskottet

Daniel närvarar inte på mötet. Hugo informerar att Daniel haft en bokcirkel om boken "Olyckliga i paradiset". Utskottet ska även ha en filmvisning.

### e. Redaktionen

Alexandra ska ha redaktionsmöte på torsdag. Alexandra ska skapa ett evenemang för stormötet som ska publiceras på Facebook den 26 april.

## 15. Studentenkät

Vendela skickade ut en studentenkät med frågor kring LP till psykologstudenterna. Styrelsen går igenom de inkomna svaren.

*Arwin Naderi lämnar mötet kl. 18:31.*

## 16. Övriga ärenden



Ingen närvarande har något att ta upp.

### **17. Datum för nästa möte och fikaansvar**

Nästa möte kommer bli stormötet den 10 maj. Fikaansvariga för stormötet är Hugo och Maja. Ett förslag diskuteras om att ha ett gemensamt möte med den nya styrelsen som tillsätts under stormötet men datum för detta kommer diskuteras längre fram.

### **18. Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl. 18:37.

Maja Konforta  
Sekreterare

Vendela Lindholm  
Ordförande

Hugo Härmark  
Justerare